

2022 新春大温象棋网络公开赛

2022 Vancouver Xiangqi On-Line Open Contest

为弘扬发展中国国粹文化，活跃大温地区中国象棋交流，温哥华中国象棋会与高贵林孔子学院将联合主办 2022 年新春象棋网络公开赛，欢迎大温地区象棋爱好者积极参与切磋，共享棋乐时光！

In order to promote Chinese culture and increase people's interest in Xiangqi in Vancouver region, Vancouver Chinese Chess Association and Confucius Institute in Coquitlam are organizing 2022 Vancouver Xiangqi Open Contest. We warmly welcome all the Xiangqi lovers to participate in this contest and enjoy Xiangqi games.

参赛资格 Participants:

大温哥华地区本土棋友（不限）及加拿大地方棋会各推荐棋手两名

This contest is open to all the interested people in Vancouver region and two from each Chinese chess organization in other regions of Canada.

比赛地点 Contest Site:

腾讯·天天象棋 Tencent Tiantian Xiangqi

比赛棋社名：2022 年大温象棋网络公开赛

Contest Name in Tiantian Xiangqi: 2022 年大温象棋网络公开赛

比赛日期 时间（温哥华时间） Contest Time and Dates (Vancouver Time):

3 月 15 日（星期二） March 15, Tuesday

18:00 第一轮 Round One

19:15 第二轮 Round Two

20:30 第三轮 Round Three

3 月 16 日（星期三） March 16, Wednesday

18:00 第四轮 Round Four

19:15 第五轮 Round Five

20:30 第六轮 Round Six

3 月 17 日（星期四） March 17, Thursday

18:00 第七轮 Round Seven

19:15 第八轮 Round Eight

20:30 第九轮 Round Nine

比赛方式 Contest Methods:

1. 采用积分编排制（九轮）局胜 2 分，和 1 分，负 0 分，

The contest will apply 9 Rounds Swiss System arrangement to decide the winners. The player will gain 2 points for winning each game. If the game is draw, each player will obtain 1 point. The player will not receive any point if losing the game.

2. 局时 20 分钟，步时 3 分钟，每走一步加 10 秒。

20 minutes will be set for each game. The limit for each move is 3 minutes and each move will receive 10 more seconds.

3. 执行天天象棋规则，遇有棋规、断线、超时，系统自动判决。每轮开赛迟到 5 分钟判负。

The contest will follow the rules of Tiantian Xiangqi. The system will make the judgement automatically if the player did not follow the rules or the game is over time or there is a line disconnection problem. A 5-minute no-show will be judged as a forfeit loss.

4. 成绩计算依次序为：大分 对手分 胜局（多在前）相互对战胜负，并列名次。
Contest Ranking: The ranking will be determined as following tie-break. Total points of the players, total points of the other players, winning games (the player with more winning games will be the winner), winning and lose of the games or holding the same ranking (Tied).
5. 未尽事宜，另行补充。本规程解释权归主办方。
Anything missing here will be amended. The organizers keep the final right to explain the contest rules.

公开赛奖金 **Open Contest Prize:**

第一名	300 加元	First Prize	\$300 Canadian Dollars
第二名	200 加元	Second Prize	\$200 Canadian Dollars
第三名	100 加元	Third Prize	\$100 Canadian Dollars
第四名至第八名	20 加币	The 4th – 8th Prize	\$20

大温棋友优胜奖 **Prize for Vancouver Region Winners:**

第一名	150 加元	First Prize	\$150 Canadian Dollars
第二名	100 加元	Second Prize	\$100 Canadian Dollars
第三名	50 加元	Third Prize	\$50 Canadian Dollars

（大温棋友可兼享两奖项。The participants from Vancouver region could win both prizes.）

裁判组 **Judges:**

李梓汉 (Li Zi Han) 马沛洪 (Ma Pei Hong)

比赛报名 **Contest Registration:**

1. **报名方法:** 希望参加比赛的象棋爱好者可以填写报名表（见下面）通过报名邮件信箱提交，也可以通过相应的棋社或组织提交。
Registration: For registration, please complete the following registration form and submit through the following e-mail address or submit the form through Xiangqi Organizations or organizers.
2. **报名邮箱:** confucius2022bisai@gmail.com
Registration E-mail: confucius2022bisai@gmail.com
3. **报名截止日:** 2022 年 3 月 13 日
Registration Deadline: March 13, 2022

2022 新春大温象棋网络公开赛
2022 Vancouver Xiangqi On-Line Open Contest

报名表 Registration Form

报名截止日 – 2022 年 3 月 13 日

姓名 Name	所属协会 Association (If Applicable)	联系电话 Telephone Number	邮箱地址 E-Mail Address	微信号 WeChat ID	天天象棋 ID Tiantian Xiangqi ID

Registration Deadline - March 13, 2022

提交邮箱: confucius2022bisai@gmail.com

Submission E-mail: confucius2022bisai@gmail.com